

《Charlotte Chilton孩子的父亲是Conor Maynard？》

最近的瓜有点大，真人秀节目《叛徒》夏洛特(Charlotte Chilton)孩子的生父是康纳·梅纳德(Conor Maynard)?

据夏洛特在Instagram视频中爆料，两人相识于夜店，康纳的绅士风度和真心追求打动了她，之后便有了她腹中的孩子。



01

In a new interview, Charlotte exclusively told us that she met singer Conor, 31, at Raffles nightclub on the night the final of the Traitors aired – January 26. She claims winner Harry Clark – who is dating Conor’s younger sister Anna – made it clear Conor wanted her to go to the London nightclub.

在一次新的采访中，夏洛特独家告诉我们，她在叛徒决赛播出当晚——1月26日，在莱佛士夜总会遇到了31岁的歌手康纳。她声称，正在与康纳的妹妹安娜约会的获胜者哈利·克拉克明确表示，康纳希望她去伦敦的夜总会。

‘ He insisted on having that party there because he wanted to meet me and he knew I was newly single, ’ she recalled.

“ 他坚持要在那里举行派对，因为他想见我，而且他知道我刚恢复单身， ” 她回忆道

。

‘ I very nearly didn ’ t go at all because I didn ’ t even know who Conor Maynard is. Harry was putting on the pressure. ’

“ 我差点就没去，因为我甚至不知道康纳·梅纳德是谁。哈利当时给我施加了很大压力。”

When Charlotte arrived in the VIP area filled with champagne, vodka and Harry ’ s family, she began to chat with Conor.

当夏洛特抵达充满香槟、伏特加和哈利家人的VIP区时，她开始与康纳聊天。

‘ Conor was next to me all night pursuing me. I was rude as hell to him for hours, which apparently was the thing he liked.

“ 康纳一整晚都在我身边追求我。我对他很粗鲁，这显然是他喜欢的事情。





‘ But he was also a gentleman. I ’ d just got out of a really toxic relationship, and I was quite vulnerable to someone being nice to me. If I wanted to go to the toilet, he escorted me. He ’ d wait outside holding my bag, and take me back.

“ 但他也很有绅士风度。我刚从一段糟糕的关系中走出来，我很容易对对我好的人产生好感。如果我想去洗手间，他会陪着我。他会在外面拿着我的包等我，然后带我回去。

‘ The night happened. We hung out all of the next day, and he played me his new album. ’

“ 那一夜就这样过去了。我们第二天一整天都在一起，他给我放了他的新专辑。 ”

Charlotte then returned home to West Midlands and the pair kept in touch over the phone and made plans to meet up again in the future.

然后夏洛特回到西米德兰兹郡的家中，两人通过电话保持联系，并计划未来再次见面。

However, busy schedules and Charlotte moving home made this difficult. Plus, she wasn't feeling well.

然而，繁忙的日程安排和夏洛特搬家让这变得困难。另外，她身体也不太好。

It was her mum, who suggested finally taking a pregnancy test and she picked up a pack of two for £ 1.99. 'As far as I was aware I couldn't have kids,' Charlotte recalled, having previously told us of her struggles with IVF.

最后是她妈妈建议她做一次怀孕测试，她花了1.99英镑买了一包两个的测试棒。“据我所知，我不能生孩子，”夏洛特回忆道，她之前曾告诉我们她做试管婴儿的艰难历程。

02

当爸爸是人生中非常令人期待、非常惊喜的事情，然而，康纳·梅纳德的回应就有点耐人寻味了。

在最近的一次媒体动态中，康纳透露自己即将发布新的单曲，对于夏洛特的爆料没有正面承认也没有否认。

However, he's now posted on social media for the first time since.

然而，自那之后，他首次在社交媒体上发布了动态。

Though he didn't address the baby news, Conor did confess a secret to his fans about an upcoming single.

尽管他没有提及宝宝的事情，但康纳确实向粉丝透露了一个关于即将发行的单曲的秘密。

He teased the music he'd been working on, saying: 'I guess I can finally tell you.. July 5th.'

他开玩笑地透露自己一直在制作的音乐，说：“我想我终于可以告诉你们了……7月5日。”

Fans were more distracted by the ongoing speculation, with @divatemper writing: 'but when are you going to address that your a baby daddy????'

粉丝们更关注不断出现的猜测，@divatemper写道：“但是你什么时候要谈谈你是孩子的爸爸??”



‘ I ’ d address the baby issue first Connor, ’ @samantha_hodgson86 said.

“ 康纳，你应该先谈谈孩子的问题， ” @samantha_hodgson86说。

Charlotte previously told Metro.co.uk that Conor was ‘ lovely ’ about the news she was expecting when she first told him, however, over time, she felt his tone change and progressive conversations worsened, in Charlotte ’ s opinion, as Conor expressed that he was not ready to be a dad.

夏洛特之前告诉Metro.co.uk，当她第一次告诉康纳她怀孕的消息时，康纳表现得“很友好”，然而，随着时间的推移，她感觉他的态度发生了变化，并且他们的对话也变得更加糟糕。在夏洛特看来，康纳表示他还没有准备好成为父亲。

‘ The minute I started talking about co-parenting and being understanding of his work schedule, he obviously was a bit disappointed that I was doing that, ’ she continued, sharing that she sent him pictures of her 12-week scan.

“ 我一谈到共同抚养孩子和体谅他的工作时间表，他显然对我这样做有点失望， ” 她继续说，还透露她给他发了自己12周时的扫描照片。

‘ I messaged “ Feel free to respond whenever you ’ re ready ” as I was annoyed at that point, ’ she said.

“ 我给他发了消息说‘等你准备好了再回复吧’，因为那时我有点生气， ” 她说。

Charlotte is now preparing to welcome her ‘ miracle baby ’ , and went on: ‘ ‘ I ’ m prepared to do this alone, but I ’ m not prepared to have my daughter have to grow up and not be able to say who her father is, or should I say, birth father, or hide it from her. ’

夏洛特现在正准备迎接她的“奇迹宝宝”，并继续说道：“我准备独自抚养她，但我不准备让我的女儿长大后不知道她的父亲是谁，或者我应该说，亲生父亲是谁，或者对她隐瞒这一点。”

‘ She deserves to know where she comes from. I ’ m not a secret, she ’ s not a dirty secret. I won ’ t be silenced. ’

“她有权知道自己来自哪里。我不是一个秘密，她也不是一个肮脏的秘密。我不会沉默。”

‘ I am standing up for myself regardless of if it comes back to me. I just can ’ t do this be quiet, and shut up anymore, ’ she said.

“无论结果如何，我都会为自己挺身而出。我只是不能再保持沉默了，”她说。

看来，康纳·梅纳德并不是那么期待孩子的降生，毕竟，据爆料，康纳现在正在和新女友交往，这就有点乱套了。

夏洛特决定独自生下孩子，确实勇气可嘉，祝福这个勇敢、独立的女孩吧。

怀孕的英语表达：

1.be pregnant 用于描述女性怀孕状态

例句：She is pregnant. 她怀孕了。

2. be expecting

这个词也可以用来表示怀孕，但它更多地强调对未来的期待。文中就用到了expecting这个词。

例句：She is expecting a baby. 她正期待着宝宝的到来。

3. with child 这是一个比较古雅的表达方式，用于描述怀孕状态。

例句：She is with child. 她怀孕了。

